
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ A MŠ G. A. LINDNERA ROŽĎALOVICE 

 

Datum a místo konání: 14. listopadu 2024 v budově základní školy 

Účastníci: Ilona Hnátová-Frisch, Helena Apjarová, Mgr. Marcela Ešnerová, Ing. Irena Brůnová, Ing. Vlasta 

Tuláčková, Mgr. Veronika Novotná 

Host: Mgr. Petr Tesař, ředitel školy 

 

Program 

• Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2023/2024 

• Diskuze 

Program jednání byl jednomyslně schválen 

 

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 byla odevzdána v termínu. Pan ředitel sdělil, 

že zprávu upravil tak, aby v ní byly nejpodstatnější informace. Výroční zpráva byla jednomyslně 

schválena. 

 

2. V diskuzi bylo projednáno několik bodů: 

• Paní Ešnerová informovala přítomné, že v rámci rozdělení ZŠ a MŠ proběhlo výběrové řízení 

na pozici ředitele MŠ. Ze dvou kandidátů vybere pan starosta ředitele v příštím týdnu. 

• Pan ředitel již připravil návrh rozpočtu pro jednotlivé organizace. Je nově koncipovaný po 

dohodě se zřizovatelem. Dále informoval o probíhající veřejnosprávní kontrole, jejíž výsledky 

teprve obdrží. Policie stále vyšetřuje bývalé vedení, škola dodává podklady pro vyšetřování. 

• Paní Apjarová položila dotaz ohledně realizace technického kroužku pro 2. stupeň ve školní 

dílně, jelikož většina kroužků je zaměřena na 1. stupeň. Pokud se najde vhodný vedoucí, pan 

ředitel rád kroužek podpoří. 

• Pan ředitel plánuje zaměřit se na vzdělávání zaměstnanců. Škola se zapojí do dalších Šablon, 

protože současné už budou vyčerpané.  

• V lednu proběhne lyžařský kurz 7. a 8. třídy, který je plně hrazen zřizovatelem. Projekt Trenéři 

ve škole se realizuje v 1. – 3. třídě a je velmi úspěšný.  

• Již je dokončena školní kuchyňka. V plánu je vybudování venkovní učebny a instalace 

interaktivní tabule do jedné z tříd. 

• Zahradní slavnost se uskuteční 21. 6. 2025 a všichni jsou srdečně zváni.  

 

V Rožďalovicích dne 14. listopadu 2024 

 

Zapsala: Ing. Irena Brůnová       

_______________________   

        Ing. Irena Brůnová 

           předsedkyně školské rady 


